



午市套餐 四人同行 一人免費 Set Lunch Buy-3-Get-1-Free



圖片只供參考 Photo for reference only

條款及細則 Terms & Conditions

- 此優惠有效日期至 2017 年 6 月 30 日。只限於午市時段堂食使用。
 - 此優惠只限於惠顧滿每三客午市套餐及填妥「顧客意見表」一份，便可免費享用第四客午市套餐。
 - 免費套餐以最低價錢之午市套餐計算 (包括加一服務費)。
 - 下單前請出示此優惠券。
 - 此優惠每桌每單限使用一次。
 - 此優惠不可與其他優惠或折扣同時使用。
 - 此優惠不可轉讓、不可兌換現金、不設找續及不可轉賣。
 - 「頤膳房」保留隨時修改此條款及細則之權利，而無須另行通知。
 - 「頤膳房」保留修訂任何條款或隨時終止推廣活動之擁有權利，並不作另行通知。
 - 中英文版之內容如有任何爭議，在任何情況下概以英文版為準。
-
- This offer is valid until 30 June 2017. This offer is applicable for lunch dine-in only.
 - This offer is valid upon ordering of every 3 sets of set lunch and completion of a comment card to enjoy the 4th set lunch for free.
 - The free set lunch is applicable to the set of the lowest price, inclusive of 10% service charge.
 - Please present this voucher at the time of ordering.
 - This offer can only be used once per table, per receipt.
 - This offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers or discounts.
 - This offer is non-transferable; cannot be exchanged for cash and not applicable for partial redemption or resale.
 - The Terms & Conditions of this offer are subject to change without prior notice.
 - In case of any disputes, Yi's Kitchen reserves the right of final decision.
 - If there is any inconsistency or conflict between the English and the Chinese versions of the Terms & Conditions above, the English version shall prevail.



晚市時段消費滿\$200，即可享\$50 折扣優惠

Enjoy HK\$50 off upon spending HK\$200 or more for dinner



條款及細則 Terms & Conditions

- 此優惠有效日期至 2017 年 6 月 30 日。只限於晚市時段堂食使用。
 - 此優惠以於加一服務費前消費滿港幣\$200 計算。
 - 下單前請出示此優惠券。
 - 此優惠每桌每單限使用一次。
 - 此優惠不可與其他優惠或折扣同時使用。
 - 此優惠不可轉讓、不可兌換現金、不設找續及不可轉賣。
 - 「頤膳房」保留隨時修改此條款及細則之權利，而無須另行通知。
 - 「頤膳房」保留修訂任何條款或隨時終止推廣活動之擁有權利，並不作另行通知。
 - 中英文版之內容如有任何爭議，在任何情況下概以英文版為準。
-
- This offer is valid until 30 June 2017. This offer is applicable for dinner dine-in only.
 - This offer is applicable to spending of HK\$200 before 10% service charge.
 - Please present this voucher at the time of ordering.
 - This offer can only be used once per table, per receipt.
 - This offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers or discounts.
 - This offer is non-transferable; cannot be exchanged for cash and not applicable for partial redemption or resale.
 - The Terms & Conditions of this offer are subject to change without prior notice.
 - In case of any dispute, Yi's Kitchen reserves the right of final decision.
 - If there is any inconsistency or conflict between the English and the Chinese versions of the Terms & Conditions above, the English version shall prevail.